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       Elsloo, 27 januari 2022 

 

 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN  
(Ex art. 155 lid 1 Gemeentewet jo. art. 42 Reglement van Orde) 
 
Betreft: eenmalige energietoeslag lage inkomens & schuldhulpverlening 

T.a.v.: Het college van Burgemeester en Wethouders, 

Geacht college,  
 
In opgemelde aangelegenheid richten ondergetekenden zich thans tot u inzake het volgende: 
 
D.d. 18 januari jl. heeft het Nationaal Instituut voor Budgetvoorlichting (hierna: ‘Nibud’) haar 

onderzoeksresultaten gepubliceerd naar aanleiding van nieuwe koopkrachtberekeningen voor het jaar 

2022.1 Hieruit vloeit de conclusie voort dat vrijwel alle Nederlandse huishoudens er volgens het Nibud 

op achteruit gaan. De dalingen variëren van -0,5 procent tot -1,9 procent. In euro’s varieert het van 

min 9 euro tot min 116 euro met een gemiddelde van min 40 euro per maand per huishouden.  

Deze berekeningen zijn geenszins als positief te beschouwen, vooral niet voor de gezinnen die iedere 

maand financieel moeten puzzelen om alle rekeningen betaald te krijgen. De reden voor deze 

koopkrachtdaling is volgens het Nibud gelegen in de plotseling sterke stijging van de energieprijzen.  

Ten aanzien van de stijging in de energiekosten heeft de (toenmalige) Staatssecretaris voor Sociale 

Zaken en Werkgelegenheid, dhr. A.D. Wiersma, namens het Rijk in een Kamerbrief d.d. 10 december 

jl. te kennen gegeven dat er aan de lage inkomensgroepen een eenmalige energiecompensatie van 

200 euro wordt verstrekt. De gemeenten zullen voor de uitvoering zorgdragen.2  

Het Nibud adviseert gemeenten vaart te maken met deze compensatie en roept inwoners op om zich 

vooral te melden bij de gemeente om te kijken of zij in aanmerking kunnen komen voor deze eenmalige 

compensatie. Daarnaast pleit het Nibud ervoor dat  het voor mensen veel makkelijker moet worden 

gemaakt om die compensatie te krijgen, zonder dat ze zich door een oerwoud van ingewikkelde regels 

voor diverse toeslagen en andere potjes hoeven te worstelen. 

Op basis van vorenstaande stellen ondergetekenden u de navolgende raadsvragen.  

 

 

 
1 https://www.nibud.nl/wp-content/uploads/Nibud-Koopkracht-2022-117-voorbeelden-1.pdf  
2 https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2021/12/10/kamerbrief-eenmalige-
energietoeslag-lage-inkomens  
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1. Deelt uw college met CMB het advies en de oproep van het Nibud zoals hiervoor omschreven 
en is Uw college tevens van mening dat de gemeente Stein onze inwoners uit deze 
inkomensgroepen actief moet benaderen c.q. informeren terzake het aanvragen van deze 
compensatie teneinde de aanvraag zo laagdrempelig mogelijk te maken?  

 
2. Wat is de huidige stand van zaken omtrent deze tegemoetkoming? Vanaf wanneer kan deze 

compensatie worden aangevraagd en op welke wijze alsmede binnen welk tijdsbestek is Uw 
college van plan om de lagere inkomensgroepen binnen de gemeente Stein hierover actief te 
informeren?  Op het moment dat Uw College geen kennis van de actuele stand van zaken 
heeft, wordt hierdoor verzocht om deze bij het ministerie respectievelijk de Vereniging 
Nederlandse Gemeenten op te vragen en ons de reactie van (een van) deze partijen te doen 
toekomen.  

 
3. Is uw College bereid om de communicatieve middelen van de gemeente Stein, met in het 

bijzonder ‘de Maaskentjer’, de gemeentelijke website en haar social mediakanalen, in te zetten 
om deze tegemoetkoming onder de aandacht van onze inwoners te brengen? Zo ja, binnen 
welk tijdbestek kunnen wij de ontwikkelingen dienovereenkomstig verwachten? Zo nee, kunt u 
dit gemotiveerd toelichten.  
 

4. Hoeveel inwoners van onze gemeente hebben zich op de dag van beantwoording van 
onderhavige brief bij de gemeente Stein gemeld terzake deze compensatie?  

 
Voorts zitten vele burgers die behoren tot voornoemde inkomensgroepen financieel structureel klem. 
Dit betreft onder meer diegenen met een bijstandsuitkering, inwoners met een hoge huur maar ook 
ouderen met alleen een AOW en/of een klein pensioen. Voor hen komt deze koopkrachtdaling extra 
zwaar aan. De gemeente Stein biedt schuldhulpverlening en budgetbeheer aan, daarover de 
navolgende vragen.  

 
5. Op de gemeentelijke website staan louter de tijden van het inloopspreekuur en het 

telefoonnummer van onze gemeente vermeld. Bestaat er een rechtstreeks mailadres voor 
schuldhulpverlening en budgetbeheer binnen de gemeente Stein?  Zo ja, is Uw college bereid 
om ook deze contactgegevens op de website te vermelden teneinde de drempel voor de eerste 
hulpvraag te verlagen? Zo nee, waarom beschikt onze gemeente niet over een dergelijk 
mailadres en kan Uw college ervoor zorg dragen dat deze er alsnog met spoed komt?  

 
6. Is uw College bereid om de communicatieve middelen van de gemeente Stein, met in het 

bijzonder ‘de Maaskentjer’, de gemeentelijke website en haar social mediakanalen, in te zetten 
om schulphulpverlening en budgetbeheer extra onder de aandacht van onze inwoners te 
brengen? Zo ja, binnen welk tijdbestek kunnen wij de ontwikkelingen dienovereenkomstig 
verwachten? Zo nee, kunt u dit gemotiveerd toelichten.  

 
Erop vertrouwende dat u ons schrijven in goede orde ontvangt en in afwachting van nader bericht.  
  
 
Verblijven wij,  
 
Namens de fractie Communiceren Met Burgers 
  
Met vriendelijke groet,  
 
  
W.J.G. (Willem) Thewissen, fractievoorzitter  
K. (Kyle) Hoeveler LL.B., burgerraadslid  


